
BS.0022.124.2021 

 

677 

Protokół Nr 124.2021 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Międzyrzeczu z dnia 19 lipca 2021 r. 

 

PROTOKÓŁ NR 124.2021 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 19 lipca 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1.        Zofia Plewa  - Wicestarosta 

2.        Roman Nowak   - Członek Zarządu  

3.        Dariusz Orzeszko       - Członek Zarządu 

4.        Zbigniew Świątek - Członek Zarządu 

 

oraz    

Remigiusz Biłous                  - Skarbnik Powiatu 

Mirosław Leśny  - Sekretarz Powiatu 

a także 

Szymon Prochera                 - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu 

                                               (podczas omawiania pkt 1) 

Irmina Jagasyk           - pracownika Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu 

                                               (podczas omawiania pkt 1) 

Katarzyna Hegenbarth         - pracownik Wydziału Spraw Społecznych, Edukacji i Promocji 

                                               (podczas omawiania pkt 6) 

 

Czesław Toczyński               – Dyrektor Biura Starosty 

 

Wicestarosta, Pani Zofia Plewa, ustaliła porządek obrad. 

 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Złożenie wniosku o dostęp do aplikacji służącej do obsługi Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie wydania opinii o pozbawieniu odcinka drogi kategorii drogi 

powiatowej.  

3. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 

4. Przyjęcie specyfikacji warunków zamówienia na zakup sprzętu medycznego dla szpitali. 
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5. Podjęcie decyzji o wygaśnięciu trwałego zarządu nieruchomości Domu Pomocy Społecznej 

w Rokitnie nr 58. 

6. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu i jego pracownik przedstawili 

sytuację w jaki sposób należy uzyskać dostęp do Aplikacji służącej do obsługi Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

W przypadku reprezentacji powiatu, przez wzgląd na ograniczenia techniczne aplikacji, ko-

nieczne jest udzielenie przez członków Zarządu odpowiedniego pełnomocnictwa dla osoby, 

która będzie pełnić funkcję reprezentanta. Pan Dariusz Orzeszko i Roman Nowak jako człon-

kowie zarządu udzielili pełnomocnictwa Zofii Plewa-Wicestarosta. Wicestarosta poinformowa-

ła, że zamierzamy złożyć dwa wnioski. Szymon Prochera przekazał, iż jego jednostka przygo-

towuje wniosek na remont ulicy Marcinkowskiego w Międzyrzeczu. Ponadto Powiat Między-

rzecki przygotowuje również wniosek na budowę parkingu na terenie Muzeum w Międzyrze-

czu. Pan Zbigniew Świątek zapytał o szczegóły składania wniosków w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program. Przekazano informację dotyczącą terminów składania wnio-

sków (od 1 lipca do 30 lipca 2021 r.) oraz, że wysokość dofinansowania zależy od obszaru 

priorytetowego inwestycji 

Ad.2 

 Do Zarządu Powiatu wpłynęły dwa wnioski Powiatu Sulęcińskiego w sprawie wydania 

opinii o pozbawieniu odcinka dróg kategorii drogi powiatowej. Projekty uchwał omówił Dy-

rektor Biura Starosty. Jeden z nich dotyczy drogi powiatowej nr 1284 F na odcinku Malta-

Czartów w Krzeszycach, a drugi drogi nr 1287F Studzionka-Dzierżązna-Świętojańsko.  

Zarząd podjął jednogłośnie uchwały Nr 78.2021 i Nr 79.2021 w sprawie wydania opinii o po-

zbawieniu odcinka drogi kategorii drogi powiatowej. 

Ad.3 

 Skarbnik Powiatu przestawił projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2021 r. 

Zmiany dotyczą przeznaczenia na wpłaty na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełno-

sprawnych, które są zależne od ilości zatrudnionych osób z orzeczonym stopniem niepełno-

sprawności. Zarząd podjął jednogłośnie uchwałę Nr 80.2021.  

Skarbnik przedstawił także rozliczenia dotacji przekazanych do Stowarzyszenia Wspierania 

Aktywności Obywatelskiej „CIVIS SUM” z Zielonej Góry, do placówek opiekuńczo-
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wychowawczych z powiatu skierniewickiego, myśliborskiego, czarnkowsko-trzcianeckiego, 

wałbrzyskiego, wolsztyńskiego, krośnieńskiego, sulęcińskiego, nowosolskiego, wschowskiego, 

gostyńskiego, inowrocławskiego, świebodzińskiego, miasta Gorzów, Przemyśl, Poznań             

i woj. pomorskiego). Zarząd zaakceptował rozliczenia dotacji. 

 Do Zarządu Powiatu wpłynęło pismo z Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu 

informujące o przeprowadzeniu ponownego zapytania ofertowego na realizację zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1320F w miejscowości Rokitno, w zakresie wykonania na-

wierzchni i przebudowy zjazdów od km 0+180 do km 0+300”. Przyczyną ponownego ogłosze-

nia jest wycofanie się wyłonionego Wykonawcy, który odmówił podpisania umowy ze wzglę-

du na dynamiczny wzrost cen materiałów budowlanych i brak możliwości realizacji powyższe-

go zadania. 

Ad.4 

 Zarząd zapoznał się ze specyfikacją warunków zamówienia na zakup sprzętu medycz-

nego dla Szpitala Międzyrzeckiego Sp. z o.o. oraz dla Niepublicznego Zakładu Opieki Zdro-

wotnej Sp. z o.o. w Skwierzynie. Zarząd zaakceptował treść specyfikacji. 

Ad.5 

 Dom Pomocy Społecznej w Rokitnie 58 zwrócił się do Zarządu z wnioskiem o wydanie 

decyzji o nieodpłatne wygaśnięcie trwałego zarządu dla 9 nieruchomości, położonych w obrę-

bie Rokitno. Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o wygaśnięciu trwałego zarządu. Dla tych nie-

ruchomości zostanie zlecone wykonanie operatów szacunkowych w celu przeznaczenia ich do 

sprzedaży. 

Ad.6  

 Po raz kolejny został poruszony temat rozliczenia zakupu komputerów dla uczniów nie-

pełnosprawnych w Liceum Ogólnokształcącym im. Heliodora Święcickiego w Międzyrzeczu. 

Pan Dariusz Orzeszko zapytał o wskazanie podstawy prawnej na jakiej dyrektor podjął decyzję 

kupna komputerów przez szkołę. Sprawę tę objaśniał pracownik Wydziału Spraw Społecznych, 

Edukacji i Promocji. Katarzyna Hegenbarth poinformowała, że to szkoła powinna dokonać za-

kupu sprzętu komputerowego dla uczniów niepełnosprawnych i ewentualnie użyczyć, doku-

mentując ten fakt. 

Pan Dariusz Orzeszko zainteresowany tym, na jakiej podstawie  prawnej dyrektor podjął decy-

zję kupna komputerów przez szkołę. 

Wicestarosta uważa, że powinna odbyć się w szkole kontrola dokumentów dotyczących zakupu 

sprzętu komputerowego celem rozstrzygnięcia sprawy. Zarząd zaakceptował to stanowisko. 
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PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

  
1. ………………………. 

2. ………………………. 

3. ……………………….. 

4. ……………………….. 

 

 

Protokołowała: Wioletta Didenkow 

 

 

 

 

 

 


